

Franckesche Stiftungen zu Halle

Dissertatio Inauguralis De Veterum Et Recentiorum Obtrectationibus, Veritatem Religionis Christianae Non Labefactantibus, Immo Confirmantibus

Scharp, Jan

Duisburgi, [1799?]

VD18 13003569

Titelblatt

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:5:1-217870

DISSERTATIO INAUGURALIS

D E

VETERUM ET RECENTIORUM OBTRACTA-
TIONIBUS, VERITATEM RELIGIONIS
CHRISTIANAE NON LABEFACTANTI-
BUS, IMMO CONFIRMANTIBUS,

Q U A M,

C O N S E N S U

VENERANDI THEOLOGORUM ORDINIS
IN INCLYTA DUISBURGENSIUM ACADEMIA,

P R O

SUMMIS IN THEOLOGIA HONORIBUS

E X H I B U I T

I A N U S S C H A R P I U S,

H A G A - B A T A V U S,

Iure Ecclesiastico Roterodamentium Ecclesiae

Pastor legitimus, illiusque consensu iam

Pastor Ecclesiae Logensis

in Orientali Frisia Borusforum,

Societati HAGANAE pro defendenda - ZEISTERIENSI

et ROTERODAMENSI de propaganda

religione Christiana adscriptus,

A. D. 10 Ianuarii anni MDCCXCIX.

DE A. THOLUCK

Duisburgi, apud FR. AD. BENTHON, Academiae
Typographi Viduam,

et

Groningae, apud N. VEENKAMP et FILIUM.

XV A 216

Rebus in adversis facile est contemnere vitam,
Fortius ille sapit, qui miser esse potest.

MARTIALIS.

L. II. Ep. 57.

Imprimatur.

Dr. IO. PETR. BERG,

h. t. Ordin. Theol. Decan.

DUISBURGI AD RHEN.

D. x. Ian. A. R. S. MDCCXCIX.

!BROSCHUR!
SITHOU XV A 276